
Rada Miejska w Grodzisku Wielkopolskim

Protokół Nr X/2024
Z posiedzenia X Sesji Rady Miejskiej w Grodzisku Wielkopolskim, która odbyła się w dniu 12 
grudnia 2024
Miejsce posiedzenia: Centrum Kultury Rondo w Grodzisku Wielkopolskim ul. Kolejowa 12
Obrady rozpoczęto 12 grudnia 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:31 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków.
Obecni:
1. Izabela Drgas
2. Karolina Duma-Guemise
3. Józef Gawron
4. Danuta Grzanowska
5. Anna  Koza
6. Przemysław Lange
7. Katarzyna Lusina
8. Rafał Maluśki
9. Dariusz Matuszewski
10. Wojciech Michalski
11. Karolina Nadobnik
12. Dorota Przybysz
13. Szymon Strugała
14. Sebastian Tuliński
15. Weronika Tullin
 
 
Ad 1. Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Koza która 
powitała wszystkich zebranych.

 
Ad 4.  Przewodnicząca Rady  Pani Anna Koza przedstawiła proponowany porządek obrad:

Porządek obrad

1. Otwarcie posiedzenia

2. Powitanie radnych i zaproszonych gości

3. Stwierdzenie quorum

4. Przyjęcie porządku obrad

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia

6. Informacja Burmistrza Wielkopolskiego z prac w okresie międzysesyjnym

7. Informacja Komisji Rewizyjnej z prac w okresie międzysesyjnym

8. Interpelacje i zapytania radnych

9. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grodzisk Wielkopolski na lata 2025-2035



b) uchwalenia budżetu Gminy Grodzisk Wielkopolski na 2025 rok
c) zmiany Uchwały Nr XXXVI/308/2021 Rady Miejskiej w Grodzisku Wielkopolskim  z dnia 23 
listopada 2021r w sprawie utworzenia Grodziskiej Gminnej Rady Seniorów i nadania jej statutu.
d) przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Grodzisk Wielkopolski na lata 
2024-2027
e) rozpatrzenia petycji
f) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Grodzisku Wielkopolskim na 
2025 rok

10. Wolne głosy i wnioski
11. Zakończenie posiedzenia
 

W dyskusji wzięli udział:
-  Burmistrz Grodziska Wielkopolskiego Piotr Hojan zgłosił zmiany do porządku obrad polegające 
na wycofaniu projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 
Gminy Grodzisk Wielkopolski na lata 2024-2027 oraz dodaniu do porządku obrad projektów 
uchwał w sprawie zmian w budżecie gminy oraz zmiany WPF Gminy
 
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie zaproponowanych zmian w porządku obrad
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Izabela Drgas, Karolina Duma-Guemise, Józef Gawron, Danuta Grzanowska, Anna  Koza, 
Przemysław Lange, Katarzyna Lusina, Rafał Maluśki, Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, 
Karolina Nadobnik, Dorota Przybysz, Szymon Strugała, Sebastian Tuliński, Weronika Tullin
 
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Izabela Drgas, Karolina Duma-Guemise, Józef Gawron, Danuta Grzanowska, Anna  Koza, 
Przemysław Lange, Katarzyna Lusina, Rafał Maluśki, Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, 
Karolina Nadobnik, Dorota Przybysz, Szymon Strugała, Sebastian Tuliński, Weronika Tullin
 
Ad 5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia
Na wniosek Przewodniczącej Rady protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty bez uwag.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Izabela Drgas, Karolina Duma-Guemise, Józef Gawron, Danuta Grzanowska, Anna  Koza, 
Przemysław Lange, Katarzyna Lusina, Rafał Maluśki, Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, 
Karolina Nadobnik, Dorota Przybysz, Szymon Strugała, Sebastian Tuliński, Weronika Tullin



 
Ad 6. Burmistrz Grodziska Wielkopolskiego przedstawił informację o działalności w okresie 
międzysesyjnym. Informacja stanowi załącznik do protokołu.
 
Ad 7. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił informację z prac Komisji w okresie 
międzysesyjnym. Informacja stanowi załącznik do protokołu.

 
Ad 8. Interpelacje i zapytania radnych – nie wniesiono
 
Ad 9. Podjęcie uchwał w sprawie:
 
a) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grodzisk Wielkopolski na lata 2025-2035
 Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Pani Iwona Prusak.
Przedstawiła również autopoprawki do projektu WPF Gminy Grodzisk Wielkopolski na lata 2025-
2035 w następującym zakresie:

- W załączniku nr 2 do WPF „Wykaz przedsięwzięć” wpisano do realizacji w 2025 r oraz 
przeniesiono część kosztów planowanych do realizacji, a które nie będą wykonane w roku 
2024umowy na opracowanie projektów miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego- 
łącznie zwiększono limit wydatków bieżących dla prognozy roku 2025 o kwotę 96.665,90 zł ( w 
budżecie na 2025 rok zaplanowano na ten cel środki w wysokości 200.000 zł ).

- Wpisano również umowę na przygotowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn. 
„Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej im. Andrzeja Grubby w Kąkolewie gm. 
Grodzisk Wielkopolski” – limit wydatków majątkowych 2025 r.-81.795 zł ( w budżecie na 2025 rok
zaplanowano na ten cel środki w wysokości ogółem 400.000 zł dla zadania ”koszty opracowań 
dokumentacji przyszłych inwestycji )

Następnie przedstawiła Uchwałę Nr SO-10/0957/221/2024  Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Poznaniu z dnia 10 grudnia 2024r w sprawie wyrażenia opinii o projekcie wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Grodzisk Wielkopolski na lata 2025-2035. Opinia stanowi załącznik do 
protokołu.

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag i zapytań.

Głosowano w sprawie:
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grodzisk Wielkopolski na lata 2025-2035
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Izabela Drgas, Karolina Duma-Guemise, Józef Gawron, Danuta Grzanowska, Anna  Koza, 
Przemysław Lange, Katarzyna Lusina, Rafał Maluśki, Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, 
Karolina Nadobnik, Dorota Przybysz, Szymon Strugała, Sebastian Tuliński, Weronika Tullin

Uchwała nr X/68/2024 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.
 
 b) uchwalenia budżetu Gminy Grodzisk Wielkopolski na 2025 rok
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Pani Iwona Prusak.



Zakres planowanych zadań inwestycyjnych przedstawił i omówił Burmistrz Grodziska 
Wielkopolskiego.

Skarbnik Gminy przedstawiła następnie autopoprawki do projektu budżetu gminy na 2025r w 
następującym zakresie:
- W załączniku nr 2 do WPF „Wykaz przedsięwzięć” wpisano do realizacji w 2025 r oraz 
przeniesiono część kosztów planowanych do realizacji, a które nie będą wykonane w roku 
2024umowy na opracowanie projektów miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego- 
łącznie zwiększono limit wydatków bieżących dla prognozy roku 2025 o kwotę 96.665,90 zł ( w 
budżecie na 2025 rok zaplanowano na ten cel środki w wysokości 200.000 zł ).

- Wpisano również umowę na przygotowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn. 
„Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej im. Andrzeja Grubby w Kąkolewie gm. 
Grodzisk Wielkopolski” – limit wydatków majątkowych 2025 r.-81.795 zł ( w budżecie na 2025 rok
zaplanowano na ten cel środki w wysokości ogółem 400.000 zł dla zadania ”koszty opracowań 
dokumentacji przyszłych inwestycji )

Następnie przedstawiła Uchwałę Nr SO-10/0952/221/2024  Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Poznaniu z dnia10 grudnia 2024r w sprawie wyrażenia opinii o projekcie budżetu Gminy Grodzisk 
Wielkopolski na 2025 rok oraz Uchwałę Nr SO-10/0951/665/2024 Regionalnej izby 
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 10 grudnia 2024r w sprawie wyrażenia opinii o możliwości 
sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Grodzisk 
Wielkopolski na 2025 rok. Opinie stanowią załącznik do protokołu.

Przewodnicząca Rady przedstawiła opinię Gminnej Rady Sportu o projekcie budżetu Gminy na 
2025r w zakresie kultury fizycznej i sportu.

Opinia stanowi załącznik do protokołu.

W następnej kolejności swoje stanowiska w sprawie projektu budżetu na rok 2025 przedstawili 
Przewodniczący Komisji. I tak:

- Przewodniczący Komisji Gospodarczej oraz Ładu i Porządku Publicznego radny J.Gawron 
poinformował, iż na Komisji  w dniu 3.12.2024r szczegółowo omówiono projekt budżetu Gminy na
rok 2025 i nie zgłoszono żadnych wniosków i uwag.

- Przewodnicząca Komisji ds. Finansów i Sfery Budżetowej radna D.Grzanowska poinformowała, 
iż Komisja odbyła swoje posiedzenie na temat projektu budżetu w dniu  2 grudnia br. Podczas 
posiedzenia szczegółowo omówiono planowane dochody i wydatki budżetowe oraz planowane 
zadania inwestycyjne. W trakcie posiedzenia nie zgłoszono żadnych wniosków.

- Przewodnicząca Komisji ds. Wsi i Ochrony Środowiska radna Katarzyna Lusina poinformowała, 
iż również na posiedzeniu Komisji ds. Wsi, która odbyła się w dniu 4 grudnia br. nie zgłoszono 
żadnych wniosków do projektu budżetu gminy na 2025 rok.

- Przewodnicząca Klubu Radnych „Grodziska Inicjatywa Społeczna”po zapoznaniu się z projektem 
budżetu na 2025 rok oraz omówieniu go na komisjach roboczych przedstawiła opinię radnych 
Klubu GIS w sprawie tego projektu.
Opinia stanowi załącznik do protokołu.  

Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag i zapytań.  



Głosowano w sprawie:
uchwalenia budżetu Gminy Grodzisk Wielkopolski na 2025 rok
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (12)
Izabela Drgas, Józef Gawron, Danuta Grzanowska, Anna  Koza, Katarzyna Lusina, Rafał Maluśki, 
Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, Karolina Nadobnik, Szymon Strugała, Sebastian 
Tuliński, Weronika Tullin
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Karolina Duma-Guemise, Przemysław Lange, Dorota Przybysz

Uchwała nr X/69/2024 została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu.

 - Burmistrz podziękował radnym za podjęcie uchwały budżetowej. Stwierdził, iż jest to  swoisty 
rozkład jazdy na kolejny rok i dzięki niej Gmina będzie mogła spokojnie przystąpić do działania i 
realizacji zamierzeń zapisanych w tejże uchwale. Cieszy się,że propozycje i pomysły jakie w 
przyszłym roku będą realizowane i finansowane znalazły u radnych uznanie i poparcie. Wyraził 
nadzieję, że prace nad tym pierwszym w tej kadencji budżetem, które siłą rzeczy były specyficzne, 
bo dla części radnych jest to pierwszy budżet i pierwsze dyskusje na temat priorytetów i zadań, 
przebiegły w sposób harmonijny i rzeczowy i dzięki temu udało się ten budżet w taki sposób 
opracować. Wyraził nadzieję,że również od strony finansowej będzie on realny i możliwy do 
osiągnięcia,a 2025 rok jeśli chodzi o wpływy pozytywnie wszystkich zaskoczy i kwota 
zaplanowana z obligacji nie będzie musiała być w pełni wykorzystana. Cieszy również fakt, że z 
roku na rok udaje się  zmniejszać zadłużenie gminy. Podziękował radnym za pracę nad projektem 
budżetu . Podziękował Pani Skarbnik, a także wszystkim najbliższym współpracownikom , 
kierownikom i dyrektorom jednostek organizacyjnych oraz wszystkim, którzy materiały do budżetu
przygotowywali. 

 c)  zmiany Uchwały Nr XXXVI/308/2021 Rady Miejskiej w Grodzisku Wielkopolskim  z dnia 
23 listopada 2021r w sprawie utworzenia Grodziskiej Gminnej Rady Seniorów i nadania jej statutu.
 Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Pani Magdalena Hercuń.
Do projektu nie wniesiono uwag.

Głosowano w sprawie:
zmiany Uchwały Nr XXXVI/308/2021 Rady Miejskiej w Grodzisku Wielkopolskim  z dnia 23 
listopada 2021r w sprawie utworzenia Grodziskiej Gminnej Rady Seniorów i nadania jej statutu.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Izabela Drgas, Karolina Duma-Guemise, Józef Gawron, Danuta Grzanowska, Anna  Koza, 
Przemysław Lange, Katarzyna Lusina, Rafał Maluśki, Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, 
Karolina Nadobnik, Dorota Przybysz, Szymon Strugała, Sebastian Tuliński, Weronika Tullin

Uchwała nr X/70/2024 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.
 
 d) przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Grodzisk Wielkopolski na lata 
2024-2027 (punkt zdjęto z porządku obrad)
 
 e) rozpatrzenia petycji



 Projekt uchwały przedstawił i omówił radny Dariusz Matuszewski - Przewodniczący Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji.
W dyskusji głos zabrali:
- radny S.Tuliński stwierdził,iż dobrze by było gdyby KS Warta przedstawiła szczegółowe 
rozliczenie kosztów ponoszonych w związku z użytkowaniem stadionu miejskiego. Podawanie 
kwot pomiędzy 900.000 zł a 1.100.000zł niczego nie wyjaśnia. Gmina powinna zwrócić się do 
WARTY  o wykaz szczegółowych nakładów na utrzymanie stadionu. Stwierdził również, iż 
mieszkańcy zwracają uwagę żeby umowa między Gminą a Wartą Poznań była upubliczniona.
- Burmistrz stwierdził, iż żadna z umów, które zawiera Gmina , nie jest tajemnicą. System finansów
publicznych wprowadzony w Polsce zakłada pełną transparentność spraw związanych z finansami 
publicznymi. Każdy obywatel może występować o udostępnienie danych dot. właśnie spraw 
finansowych, w tym również umów i Gmina nie ma w tym zakresie żadnych tajemnic. 
Poinformował,iż w trakcie , gdy Komisja zajmowała się tą petycją, były wystąpienia o udzielenie 
informacji publicznej poprzez udostępnienie tej umowy. Jeśli ktoś chce te umowę przejrzeć to taka 
możliwość istnieje. Natomiast trzeba to zrobić zgodnie z obowiązującymi procedurami czyli 
wystąpić z wnioskiem o udostępnienie informacji publicznej. Jeśli chodzi o koszty ponoszone przez
KS Warta , to umowa nie zakłada takiego zobowiązania , że Warta ma Gminie sprawozdawać te 
koszty. Gmina może co najwyżej zwrócić się z prośbą do Warty o taką informację.
Dla Gminy ten obiekt w takim stanie i standardzie w jakim jest on dzisiaj, zwłaszcza dot. 
funkcjonowania płyty głównej jest niewątpliwie na wyrost. Gmina nie potrzebuje na ten moment 
murawy ekstraklasowej czy I ligowej. Gmina nie potrzebuje podgrzewanej murawy, nie potrzebuje 
oświetlenia i jeszcze innych kilku rzeczy, które funkcjonują dzisiaj. Warta kupiła ostatnie boisko 
treningowe tzw. piątkę i korzysta z niego w miarę potrzeb w sposób dowolny. W związku z tym, 
jeżeli ktoś liczy, że koszty ponoszone przez KS Warta będą odpowiadały kosztom, które Gmina by 
z tego tytułu poniosła , to z pewnością się rozczaruje, bo poziom zaangażowania i prac wykonanych
na płycie głównej jest dzisiaj nieporównywalnie wyższy niż to co Gmina musiałaby sfinansować, 
aby nasze kluby mogły tam funkcjonować. Koszty utrzymania „piątki” też Gminy kompletnie nie 
interesują. Trudno oczekiwać, że KS Warta w jakiś sposób rozdziela poszczególne koszty. Gmina 
pewne wydatki związane z tym obiektem może szacować i taka informacja Komisji została 
przedłożona. Na pewno jest to czynnik ludzki pracy pracowników, których trzeba by było tam 
zatrudnić i na pewno startowy koszt zakupu sprzętu, który też można oszacować. A tak do końca nie
wiadomo ile i jakich np. nawozów potrzebuje boisko piłkarskie, nie mówiąc już o jego piaskowaniu
czy wertykulacji. Informacja dot. kosztów utrzymania ponoszonych przez Wartę byłaby z 
pewnością ciekawą informacją i dałaby jakiś pogląd co tam się dzieje, natomiast trzeba sobie 
zdawać sprawę, że Gmina nie robiłaby tego jeden do jednego, a Warta w swoich kosztach ma 
dzisiaj rzeczy, które Gminy nie dotyczą i nie interesują.

Głosowano w sprawie:
rozpatrzenia petycji
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (12)
Izabela Drgas, Józef Gawron, Danuta Grzanowska, Anna  Koza, Katarzyna Lusina, Rafał Maluśki, 
Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, Karolina Nadobnik, Szymon Strugała, Sebastian 
Tuliński, Weronika Tullin
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Karolina Duma-Guemise, Przemysław Lange, Dorota Przybysz

Uchwała nr X/71/2024 została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu.
 



 f) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Grodzisku Wielkopolskim na
2025 rok
 Projekt uchwały przedstawił i omówił radny Szymon Strugała – Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej.
Do projektu nie wniesiono uwag.

Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Grodzisku Wielkopolskim na 
2025 rok
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Izabela Drgas, Karolina Duma-Guemise, Józef Gawron, Danuta Grzanowska, Anna  Koza, 
Przemysław Lange, Katarzyna Lusina, Rafał Maluśki, Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, 
Karolina Nadobnik, Dorota Przybysz, Szymon Strugała, Sebastian Tuliński, Weronika Tullin

Uchwała nr X/72/2024 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.
 
 g) zmian w budżecie gminy
 Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Pani Iwona Prusak.
Do projektu nie wniesiono uwag.

Głosowano w sprawie:
zmian w budżecie gminy
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Izabela Drgas, Karolina Duma-Guemise, Józef Gawron, Danuta Grzanowska, Anna  Koza, 
Przemysław Lange, Katarzyna Lusina, Rafał Maluśki, Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, 
Karolina Nadobnik, Dorota Przybysz, Szymon Strugała, Sebastian Tuliński, Weronika Tullin

Uchwała nr X/73/2024 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.
 
 h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2024-2035
 Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Pani Iwona Prusak.
Do projektu nie wniesiono uwag.
 
Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2024-2035
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Izabela Drgas, Karolina Duma-Guemise, Józef Gawron, Danuta Grzanowska, Anna  Koza, 
Przemysław Lange, Katarzyna Lusina, Rafał Maluśki, Dariusz Matuszewski, Wojciech Michalski, 
Karolina Nadobnik, Dorota Przybysz, Szymon Strugała, Sebastian Tuliński, Weronika Tullin

Uchwała nr X/74/2024 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.
 
Ad 10. Wolne głosy i wnioski



 - Prezes KS Nasza Dyskobolia odniósł się do podjętej przez Radę Uchwały Nr X/71/2024 w 
sprawie rozpatrzenia petycji i wniósł o jej ponowne rozpatrzenie w pełnym zakresie jej zapisów. 
Pismo w  powyższej sprawie stanowi załącznik do protokołu.
- Przewodnicząca rady pani Anna koza w imieniu własnym oraz wszystkich radnych złożyła 
wszystkim obecnych na sali oraz mieszkańcom naszej Gminy życzenia z okazji nadchodzących 
Świąt Bożego Narodzenia.

Ad 11. Przewodnicząca Rady o godz.17,30 zamknęła posiedzenie X Sesji Rady Miejskiej w 
Grodzisku Wielkopolskim, dziękując wszystkim za czynny udział w obradach Sesji.

Załączniki stanowią:

1. Lista obecności

2. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym

3. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z prac w okresie międzysesyjnym

4. Uchwały od Nr  X/68/2024 do X/74/2024

5. Opinie RIO o projekcie budżetu i projekcie WPF

6. Opinia Grodziskiej Rady Sportu o projekcie budżetu

 
Przewodnicząca

Rady Miejskiej w Grodzisku Wielkopolskim
Anna Koza

 
Przygotował: Hania Maciejewska
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